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Årsmelding for ungdomsutvalget 2004 
 
Utvalget har i perioden bestått av: 
Ingvar Brohaug – leder 
Hans Sollid 
Jan Erik Bjørn 
Anders Steien  
 
Trening innendørs: 
Treninga startet opp igjen i november med trening på tirsdager for de yngre. I tillegg til et rikt 
stevnetilbud innendørs har flere rekrutteringsskyttere deltatt på laget i serieskytinga. Dette har gitt 
verdifull konkurransetrening samtidig som det å reise sammen med de voksne skytterne sikkert er 
både lærerikt og en inspirasjon for de yngre. Til neste sesong vil vi vurdere om de yngre skal trene på 
torsdager før senioren starter. 
 
Trening utendørs: 
Treninga gikk mer eller mindre sammenhengende utover våren, med forholdsvis bra oppmøte noen 
ganger. Den treningskvelden vi husker best var da det var 13 ungdomsskyttere på 100m, og skyting 
med potetkanon etterpå! De som skyter med 6,5 har enkelte ganger trent sammen med seniorene på 
elektronikken på 200m. Geir Inge, Jan Olav og Espen har dette året deltatt på Bjørnen Cup.  
 
Skyteskole: 
Også i år har vi hatt skyteskole, men nytt for året er at den foregikk på 100m på elektronikk og startet 
26.05.04. Opplegg gikk over 5 kvelder. 9 unge skyttere deltok, og hovedinstruktører har vært Hans og 
Ingvar. Støtte fra DFS på 2500 kr og undervisningsmateriell gjør det også enklere å gjennomføre 
skyteskole. Etter fullført skyteskole fikk disse et tilbud om å være med de ordinære treningsgruppene 
utover sesongen.  
 
Geværsituasjonen: 
Rekruttriflene som vi lånte av HV er nå levert tilbake, og vi takker HV for at vi fikk låne disse riflene alle 
disse årene. I sommer har vi kjøpt inn 2 stk Sauer .22 med juniorskjefte. Sammen med 2 stk Anschutz 
rekruttrifler, 1 stk links rekruttrifle og en Sauer .22 føler vi at vi har det vi behøver fremover. I tillegg har 
skytterlaget en 6,5 Sauer som de kan låne ut. Vi fikk i år kulturstøtte fra Alvdal Kommune til kjøp av 
rekruttrifler.  
 
Skytingens Dag: 
Ikke arrangert.  
 
Avslutning: 
Neste sesong vil mange av juniorskytterne rykke opp i seniorklassen. Vi håper derfor at vi neste år får 
4-5 aktive førsteårs-seniorer. Utfordringen de neste årene blir å beholde de skytterne som nå er 
aktive, samt å legge til rette for at flere yngre ønsker å prøve skyting som hobby og/eller idrett.  
 
Styret vil til slutt gratulere alle ungdomsskytterne med innsatsen i 2004, og ønsker lykke til med en ny 
begivenhetsrik sesong. 
 
 
Alvdal 20.10.04 
For ungdomsutvalget 
 
 
Ingvar Brohaug – leder 


